
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 18/3/2025 

 

 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό  Δικαιοσύνης 
 

 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για πληροφόρηση επί του περιεχομένου πρόσφατου διαλόγου με τον  

Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Γραφείου Διπλωμάτων Ευρεσιτεχνίας (European 
Patent Office – ‘’EPO’’)» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Όπως πληροφορηθήκαμε από ενδιαφερόμενους ευρεσιτέχνες και όπως επιβεβαιώσαμε σε 

άρθρο που αναρτήθηκε στην ειδησεογραφική ιστοσελίδα του Διαδικτύου  ‘’iefimerida.gr’’, της 

12/3/2025, φαίνεται πως συναντηθήκατε πρόσφατα με τον Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Γραφείου 

Διπλωμάτων Ευρεσιτεχνίας (European Patent Office – ‘’EPO’’), κο Antonio Campinos. Όπως 

μας πληροφορεί στη σχετική δημοσίευσή της η ανωτέρω ιστοσελίδα, κατά τη διάρκεια της 

ανωτέρω συνάντησης, συζητήθηκαν ζητήματα του Δικαίου Βιομηχανικής Ιδιοκτησίας και της 

προστασίας των τίτλων Βιομηχανικής Ιδιοκτησίας σε ευρωπαϊκό επίπεδο. Δηλώνει, περαιτέρω,  

ο αρθρογράφος  στο προαναφερθέν άρθρο, πως ο κος Campinos παρουσίασε συνοπτικά 

ενώπιόν σας το θεσμό του «Ενιαίου Διπλώματος Ευρεσιτεχνίας» και των αλλαγών που 

συνεπάγονται για τους χρήστες του συστήματος βιομηχανικής ιδιοκτησίας. Ακόμα, διαβάζουμε 

ότι έγινε λόγος περί κύρωσης της «Ευρωπαϊκής Συμφωνίας για την προστασία των Διπλωμάτων 

Ευρεσιτεχνίας» αλλά και για τον ορισμό της Αθήνας, ως έδρας αρμόδιου Δικαστηρίου για την 

επίλυση των σχετικών διαφορών. Προς έκπληξή μας, δε, διαβάσαμε στην κατάληξη του 

ανωτέρω άρθρου πως επιδείξατε ιδιαίτερο ενδιαφέρον για το έργο του EPO και γνωστοποιήσατε 

στον κο Campinos ότι, η Ελλάδα θα προχωρήσει σύντομα στην κύρωση της σχετικής 

Ευρωπαϊκής Συμφωνίας. Τα παραπάνω μας προκαλούν εύλογα ερωτήματα για το περιεχόμενο 

και την εξειδίκευση των παραπάνω αναφερόμενων συζητήσεων, για τις οποίες οι ευρεσιτέχνες, 

ως φαίνεται, δεν έχουν λάβει καμία σχετική ενημέρωση, ενώ, το θέμα τους αφορά σε μεγάλο 

βαθμό.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Επαληθεύετε τα παραπάνω δημοσιευμένα στην ειδησεογραφική ιστοσελίδα του Διαδικτύου  

‘’iefimerida.gr’’ της 12/3/2025; Αν ναι, ποιο ήταν το θεματικό περιεχόμενο της πρόσφατης 

συζήτησής σας με τον Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Γραφείου Διπλωμάτων Ευρεσιτεχνίας 

(European Patent Office – ‘’EPO’’), κο Antonio Campinos, πότε και με ποιες προϋποθέσεις θα 

υλοποιήσει η χώρα μας τη συμμετοχή των Ελλήνων ευρεσιτεχνών στον θεσμό του «Ενιαίου 

Διπλώματος Ευρεσιτεχνίας», που θα λειτουργεί, πλέον, σε επίπεδο Ευρωπαϊκής Ένωσης; 

 

2. Προτίθεστε να καλέσετε σε συνάντηση τους Έλληνες ευρεσιτέχνες και τα κλαδικά όργανα 

εκπροσώπησής τους, τόσο για να τους πληροφορήσετε σχετικά με τις λεπτομέρειες της 

παραπάνω συζήτησης που διεξήχθη με τον Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Γραφείου Διπλωμάτων 

Ευρεσιτεχνίας (European Patent Office – ‘’EPO’’), όσο και για να συναποφασίσετε σχετικά τις 

προδιαγραφές υλοποίησης του ως άνω θεσμού που αφορά στο «Ενιαίο Δίπλωμα  

Ευρεσιτεχνίας», που θα λειτουργεί, πλέον, σε επίπεδο Ευρωπαϊκής Ένωσης; 

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 

 




